
Oppsummering frå kaffimøte med næringslivet 05.09.17: 
 
Ordføraren orienterte om følgjande: 

1. Drøftingssak neste formannskap med overordna føringar for kommunedelplanen 
2. Kommuneplanen oppstart våren 2018 
3. Masterplan for Hallingmo – behandling i styringsgruppe og vegen vidare for både plan og 

Hallingmoprosjektet som sådan 
4. Hyttemøte 07.10.17 kl 16.00 på Pers – hytteundersøkelse.  

 
Det vart noko diskusjon rundt utvikling i Gol, og behovet for fyrtårn. Det vart føreslått å halde ei 
idemyldring der ein også skaffa eksterne innleiarar om korleis ein lagar fyrtårn, kvifor det er viktig og 
koss ein kan få det til.  
 
Det vart også ein diskusjon rundt behovet for at handelsnæringen utviklar seg. Det var då føreslått 
ein Handelens Dag der ein hadde fått eksterne til å koma med kunnskap om trendar og behov for 
endringar.  
 
Ordføraren tek desse to punkta med seg vidare.  
 
 


